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NNěěccoo oo 44.. ttřříídděě
Když jsme se učil i , tak nám paní učitelka řekla, abychom si vymyslel i básničku o vlaštovkách.
Šla jsem domů a psala. Paní učitelce se to líbi lo.

Vlaštovky
Sem tam přiletěly vlaštovky
a s sebou se přinesly píšťalky.
Na jaře k nám přiletí
a těší se na děti.

Sidra Ibrahimová, 4. A
NNaaššee ttřřííddnn íí ssoouu ttěěžž vv 55.. BB
Paní učitelka pro nás připravila jako každý rok celoroční
soutěž. Máme čtyři oříšky, jeden je na český jazyk,
druhý na matematiku, třetí na přírodovědu a poslední je
na vlastivědu. Když se nám bude v nějakém předmětu
hodně dařit, vybarvíme si políčko v daném oříšku. A až
bude mít někdo celý oříšek vybarvený, může se těšit na
nějakou odměnu od paní učitelky.

Míša Horníková, 5. B

PPřřeecchhoodd nnaa 22.. ssttuuppeeňň
Začal nový školní rok a my, bývalí páťáci, jsme se proměnil i na šesťáky a ocitl i jsme se na
druhém stupni. Přibyl i nám noví učitelé i nové předměty. Mezi nové předměty patří např. fyzika,
přírodopis, zeměpis, dějepis, výchova k občanství a výchova ke zdraví. Velkou změnou pro nás
je, že na každý předmět máme jiného učitele. Také se změnily hodiny tělocviku, protože už
necvičíme celá třída, ale jsme rozděleni na holky a kluky.
V matematice se jako jediná třída na druhém stupni učíme podle Hejného metody.
Máme také nějaké nové učitele např. na zeměpis paní učitelku Kociánovou, na dějepis paní
učitelku Schenkovou, na češtinu paní učitelku Augustinovou a na přírodopis paní učitelku
Hamadejovou. Už se těšíme, jak prožijeme tento školní rok.

A. Kučerová a K. Forstová, 6. A

NNáávvššttěěvvaa uu pprrvvňňááččkkůů
V polovině září jsme se vydali podívat k prvňáčkům, chtěl i jsme jim položit pár otázek. Jel ikož
prvňáčkové se teprve rozkoukávali , komunikovat s námi moc nechtěl i . Zeptal i jsme se jedné milé
prvňačky, která nám pověděla, že se jí ve škole moc líbí. Trošku nás zarazilo, jak jsou naši malí
spolužáci uzavření, ale přesto jsme rádi, že jsme k nim zavítal i . A třeba příště se toho dozvíme
víc.

Adéla Dudová, 7.A



CCoo nnoovvééhhoo vv 88.. ttřříídděě??
Letošní školní rok se toho na škole hodně změnilo. Máme nový předmět chemii, máme tři nové
učitele, zapoji l i jsme se do projektu Pomáháme školám k úspěchu. Díky projektu máme na škole
asistentku pedagoga a pedagogickou konzultantku. Při hodinách chemie si zatím povídáme o
tom, co to chemie vlastně je atd. Na němčinu a tělocvik máme novou paní učitelku Vlčkovou. Při
němčině zatím s paní učitelkou jenom opakujeme. Je na nás hodná. Na výchovu k občanství a
na pracovní činnosti nás učí paní učitelka Fazekašová. A poslední paní učitelka, se kterou se
teprve poznáváme, je paní učitelka Kociánová, která nás učí zeměpis a výchovu ke zdraví.

Hanka Felixová, 8. A

UUžž jj ssmmee ttii nneejj ssttaarrššíí
Prvního září jsme přišl i do školy už jako deváťáci. Je to zajímavý pocit, když víte, že letos budou
některé akce pro mladší záviset na vás. Na náš poslední rok tady na základce jsme obě třídy 9.
ročníku dostaly nové třídní učitele. 9. B pana učitele Zdeňka Valečku a naše áčko pana učitele
Milana Khase. Myslím si, že jsme obě třídy spokojené. Nebo alespoň my si na nic stěžovat
nemůžeme :). Pan učitel nám do třídy zařídi l počítač, máme přístup k internetu, takže
spokojenost. No a jako deváťáci to letos budeme mít složité. Důležité je pro nás pololetní
vysvědčení, dále budeme dělat při jímačky na střední školy a také nás čeká pořádání školního
plesu. V průběhu školního roku budeme mít ještě spoustu dalších možností ukázat naše
organizační schopnosti, jel ikož se každoročně koná spoustu akcí za pomoci devítek…
Tak jsem zvědavá na nás všechny, jak se s letoškem “popereme”. Držte nám palce, aby nám
všem vyšlo všechno tak, jak chceme. : )

Tereza Bláhová, 9.A

SSoouu ttěěžž PPrroommeetthheeuuss
V rámci projektu Prometheus probíhá v těchto dnech školní fotografická soutěž "Svět očima
vědce" určená pro všechny žáky druhého stupně. Stačí si vybrat z kategorií Svět očima fyzika,
Svět očima biologa, Svět očima chemika či Svět očima matematika a fotit. Svoje originální
fotografie včetně popisu můžete umisťovat na web (kam přesně, to ví pan učitel Khas) do 1 5.
října 201 5 (jeden žák může poslat i více fotografií z různých kategorií). Poté bude vyhodnoceno
20 nejlepších snímků, jej ichž majitelé pojedou podpořit tým Promethea na krajské finále.

VVooll bbaa kkaanndd ii ddááttůů ddoo ŽŽáákkoovvsskkééhhoo ppaarrll aammeenn ttuu
V pondělí 21 . září jsme měli druhou schůzku parlamentu, na kterém se nám představil i kandidáti
na předsedu. Dvojice dívek z devátých tříd, Tereza Bláhová a Denisa Levá z 9.A a Barbora
Angerová a Lída Sellnarová z 9.B, nás seznámily se svým programem. Každá z dvojic měla
napsané akce a různé náměty, co by chtěly změnit. Měly to pěkné. Teď čekáme, až se dozvíme,
která dvojice získá více hlasů.

V. Bláhová, 7. B

A jak volba do parlamentu dopadla? Bohužel se hlasování zúčastnilo jen šest tříd. Vítězem
volby se stala dvojice děvčat z 9. A. Žákovský parlament povede ve školním roce 2015/2016
Terka Bláhová a Denisa Levá. Blahopřejeme.

HHookkeejj bbaall
Dne 9. září jsme se zúčastni l i dalšího okresního turnaje Street hockey cupu 201 5 konaného pod
záštitou Plzeňského kraje v Domažlicích. Mužstvo ve složení Tomáš Pitipáč, Fi l ip Roth, Matěj
Bozděch, Dominik Baum a Lukáš Decker vybojovalo krásné druhé místo, když jsme jako jediní
porazil i vítězné mužstvo Domažlice, Komenského. O vítězství nás připravila pouze jediná těsná
prohra o jediný gól se Kdyní. Tímto jsme postoupil i do krajského semifinále, které se bude konat
v hokejbalové hale v Plzni.



TToo jj ssoouu nnaaššii pprrvvňňááččccii




